

Golf Clubs Donation Scheme 高爾夫球桿捐贈計劃

Dear Members,

We are pleased to introduce you our golf clubs donation scheme.

Now, we welcome you to donate your used golf clubs to the Craigenower Cricket Club. The received donated golf clubs will mainly be used by the beginner golfers in our club. Those not suitable for beginners, or when the quantity of golf clubs beyond our storage capacity will be donated to the Hong Kong Impaired Golfers Association.

Any member who would like to donate your golf clubs to us, please bring the golf clubs to the CCC golf driving range during the opening hours of the golf office.

Thank you very much for your support for this environmental friendly, while meaningful scheme.

Golf Sub-committee

5 March 2021

致：紀利華木球會會員：

此通知是為了向您介紹我們的高爾夫球桿捐贈計劃。

現在，我們歡迎您將使用過的高爾夫球桿捐贈給紀利華木球會。您捐贈的高爾夫球桿將主要供我們的高爾夫初學者使用。那些不適合初學者或高爾夫球桿超出我們的存儲能力，將捐贈給香港障健高爾夫球協會。

任何會員如想要將您的高爾夫球桿捐贈給本會，請在高爾夫辦公室開放時間將這些高爾夫球桿帶到 CCC 高爾夫練習場。

非常感謝您對這項帶有環保意義的活動的支持。

高爾夫球小組

二零二一年三月五日

I, _____, hereby to sign and agree to participate in this scheme, and donate my golf clubs to the Craigenower Cricket Club. I, under any circumstances, will not take back the clubs I have donated.

本人，_____，在此簽名並同意參加此計劃，並將我的高爾夫球桿捐贈給紀利華木球會。在任何情況下，我都不會收回已捐贈的高爾夫球桿。

Donor signature:

Membership Number:

Date:

捐贈者簽名: _____ 會員號碼: _____ 日期: _____